
Protokoll månadsmöte för ”Bastubröderna” Dommarudden, 

2022-08-31, 18:30.

1. Dagordningen godkändes, till sekreterare utsågs Lars Magnusson

2. Mötets öppnade, ordf. hälsade välkommen.

3. Inkomna fullmakter från Sten och Lena samt Staffan.

4. Dagordningen godkändes.

5. Godkännande av föregående mötesprotokoll 

Maj månads mötesprotokoll godkändes, dock med reservation att korrigering 

skulle göras med de kommentarer som inkommit från broder Sten.

Björn ansvarar för att denna korrigering genomförs och därefter kommer 

protokollet att läggas till handlingarna. 

6. Rapport från Öfverste Slantbevararen, kassa10.438:-  minus skuld till Hasse -900:-

7. Rapport från Öfverste Vedbevararen, nästa vedhuggning 4/9, Thomas fixar soppa.

8. Rapport från Öfverste Gästabudsbevararen, inga gästabud inplanerade.

9. Rapport från Öfverste Flaggbevararen, 

Thomas avvaktar behov av trädfällning med anledning av att flaggan skadas vid 

kraftig blåst. Ev. trädfällning måste anmälas och genomföras av kommunen.

10. Rapport från möte med kulturrepresentanter fr kommunen betr. bidrag för      

löpande utlägg. 

Deltagare från kommunen var Katarina Ferme, kulturchef Arne Ekstrand, 

kulturnämndens ordförande och Tomas Pettersson, tjänsteman inom kultur och 

fritid och ansvarig för bl.a Domarudden. Från bastubröderna deltog Reynoldh  

och Björn.                                                     

Anledningen till mötet var att med kommunen diskutera möjlighet till någon 

form av ersättningsbidrag för föreningens utlägg antingen i form av ett avtal 



alternativt någon form av föreningsbidrag. Vidare diskuterades ett 

investeringsbidrag av två vedklyvar.

Resultatet av diskussionerna var följande: kommunen skriver inget avtal med 

ideella föreningar, däremot är det fullt möjligt att söka föreningsbidrag.

För att göra detta måste man först vara godkänd som förening, vilket man blir 

efter att man gör en presentation till kulturnämnden och därefter  

förhoppningsvis får nämndens godkännande.

Från bastubröderna kommer en sådan presentation att genomföras på 

kulturnämndens nästa sammanträde den 22 sept.

Björn Wesström kommer att göra presentationen inför nämnden. Vid detta möte 

kommer också Reynoldh och Sten att deltaga.

11. Övriga aktuella frågor kring Bastun, 

Följande frågor togs upp som allmänna frågor kring bastun:

Behov av container för att lägga avfall efter städning, Björn samtalar igen med 

Kasim om detta. Behov av att flytta sjövatten pumpen, Martti ansvarar för detta.

Önskemål att ”säkra upp” elcentralen, huvudsäkring 30A, för att slippa avbrott 

 under vedhuggningsdagarna. Björn talar med Tomas på kommunen om detta.

 Ytterligare klagomål från dambastun att Pavel fortsätter att ”piska” damer i   

dambastun. Om detta fortsätter kommer en skrivelse att sändas till Pavel om 

uteslutning i föreningen. Björn talar igen med Pavel att detta måste omedelbart 

upphöra.

12. Övriga frågor, 

En fråga som diskuterades var att föreningen skulle fortsätta att övertyga 

kommunen om att få ett avtal skrivet med kommunen. Efter en bred diskussion 



på mötet beträffande ett föreningsbidrag alternativt ett avtal ställde Ordförande en fråga 

till mötet om det var mötets vilja att försöka få ett föreningsbidrag framför ett upprättande 

av ett avtal. Mötet biföll, med acklamation, att ett föreningsbidrag skall sökas med 

kommunen och inte ett avtal.

13. Nästa månadsmöte

onsdag 28/9, kl. 18:30.

14. Mötets avslutande Ordf. tackade alla deltagare och avslutade mötet.


